
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 15/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 471/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναβολή λήψης απόφασης επί του 5ου 
θέματος «Αίτηση Δημητρίου 
Παπαγιαννοπούλου για χορήγηση άδειας 
εγκατάστασης καντίνας στην είσοδο της 
πόλης». 

 
       Σήμερα 15 Σεπτεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 11-9-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  18  μέλη. 
 

Παρόντες                                      Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Θ. Τέτος   
3. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης   
4. Κ. Κόλβατζης Π. Καρασαββίδου    
5. Κ. Βαφείδης Α. Καραντουμάνης   
6. Α. Δελαβερίδης Χ. Παπαγεωργίου   
7. Ε. Λελεκάκης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
8. Κ. Γκαβαϊσές                                               Απόντες Πάρεδροι 
9. Α. Μαρκούλης   Γ. Μπαλτζής 

10. Λ. Τάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Ε. Παναγιωτίδης     
12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Β. Τσίλης 478/97 απόφ. αποχώρησε ο Δήμαρχος. 
15. Γ. Χιονίδης         Κατά   τη   συζήτηση  της  υπ’     αριθ. 485/97 
16. Δ. Ζαμάνης απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
17. Μ. Αδαλόγλου  
18. Π. Αγαθαγγελίδης  

    



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
είπε στο συμβούλιο ότι:  
 Το είχαμε αναβάλλει το θέμα για να επανεξεταστεί. Ο αιτών ζητάει με νέα 
αίτησή του να εγκαταστήσει την καντίνα του στο βενζινάδικο του Πατρίκα. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Που ακριβώς; 
 Παπαγιαννόπουλος , αιτών:Απέναντι από το βενζινάδικο αυτό. 
 Δελαβερίδης :Υπάρχει κοιν/στος χώρος; 
 Παπαγιαννόπουλος :Υπάρχει. 
 Γκαβαϊσές :Είναι τμήμα  του 24μετρου περιφ. δρόμου που πρόκειται να γίνει. 
Εκείνο το σημείο έχει απαλ/θεί και ανήκει στο Δήμο. Δεν ξέρω αν είναι ελεύθερο 
από τους πρώην ιδιοκτήτες του. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις; Δεν υπάρχουν. Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Γκαβαϊσές :Να πούμε από τώρα στον αιτούντα ότι σε λιγότερο από 1 χρόνο 
εκείνο το κομμάτι θα καταληφθεί για τη διαπλάτυνση της Εγνατίας οδού. Ούτως ή 
άλλως θα φύγετε από εκεί. 
 Κουρουζίδης :Δεν πρέπει να δοθεί η άδεια στο συγκεκριμένο σημείο διότι θα 
είναι η καινούργια είσοδος της πόλης και αισθητικά δεν θα είναι ωραίο. Οπουδήποτε 
αλλού. Οχι στον περιφερειακό. 
 Βαφείδης :Είναι σωστή η επισήμανση του κ. Κουρουζίδη. Θα ήθελα να 
προσθέσω και τους κινδύνους από την κυκλοφορία. Είναι ένας δρόμος με μεγάλη 
κίνηση, ταχείας κυκλοφορίας και χωρίς οδοσήμανση. Θα υπάρχει κίνδυνος όταν θα 
σταματούν ή θα ξεκινούν τα αυτ/τα στην καντίνα. 
 Λελεκάκης :Στον δρόμο αυτό που τον χαρακτηρίσαμε ταχείας κυκλοφορίας 
επιβάλλουμε, σ’ αυτούς που έχουν ιδιοκτησίες εκεί και θέλουν να χτίσουν σπίτι, να 
διαμορφώνουν κόμβους. Εάν δίνουμε άδειες για καντίνες δεν θα είναι σωστό. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει ένα πρόβλημα και είναι δικό μου το λάθος διότι ήταν το 
θέμα εξ’ αναβολής. Υπάρχει συνηγορία των φορέων αλλά ήταν για την οδό Ρίμινη. 
 Μαρκούλης:Να κάνω μία παρατήρηση για τις γνωμοδοτήσεις. Διαπιστώνω 
στη γνωμοδότηση της Τροχαίας ότι για το συγκεκριμένο δρόμο λέει ότι 
συνηγορούμε για την εγκ/ση καντίνας αλλά εφόσον δεν διαταράσσεται η ομαλή 
λειτουργία. Δεν μας λέει όμως αν διαταράσσεται ή όχι. 
 Πρόεδρος :Εισηγούμαι να γίνει άλλη μία προσπάθεια του αντιδημάρχου κ. 
Ποτουρίδη με τον αιτούντα για την υπόδειξη μιας θέσης. Ν’ακολουθηθεί κανονικά η 
διαδικασία και να επανέλθει το θέμα στο ΔΣ, με γνωμοδοτήσεις των αρμοδίων 
φορέων. 
 Λελεκάκης :Να γίνεται και μία αυτοψία για τη θέση. 
 Πρόεδρος :Εχετε δίκιο. Να συμφωνήσουμε στην αναβολή του θέματος χωρίς 
τη δέσμευση ότι θα είναι στο επόμενο ΔΣ. Να γίνει αυτή η επαφή του πολίτη με τον 
αντιδήμαρχο, να υπάρξουν γνωμοδοτήσεις από τους αρμόδιους φορείς και να 
υπάρξει μία ή δύο εναλλακτικές λύσεις.Ισως θα πρέπει  το θέμα των καντινών να το 
ξαναδούμε για μία γενικότερη θεώρησή του κατά τη διαδικασία χορήγησης του 
αριθμού των αδειών που γίνεται κάθε χρόνο. 
 Ποτουρίδης:Αυτή τη φορά μας υπέδειξε  την αυλή των βενζινάδικων γι’ αυτό 
είπαμε να έρθει στο ΔΣ. 
 Πρόεδρος :Συμφωνούμε για την αναβολή του θέματος απ’ αυτά που 
προέκυψαν στην πορεία συζήτησης του θέματος; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1.-Τις τοποθετήσεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν. 
2.-Την πρόταση του προέδρου. 
3.-Την ανάγκη αναβολής του θέματος για να επανεξαταστεί από την υπηρεσία. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 5ου θέματος «Αίτηση  Δημητρίου 
Παπαγιαννοπούλου για χορήγηση άδειας εγκατάστασης καντίνας στην είσοδο της 
πόλης» για να επανεξεταστεί από την υπηρεσία το αίτημά του. 
  
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 471 / 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Β. Τσίλης 
 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Μαρκούλης Π. Αγαθαγγελίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-9-1997 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου   
 
 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
  
 


